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R O M Â N I A                                    

JUDEŢUL BACĂU 

MUNICIPIUL ONEŞTI 

CONSILIUL LOCAL  
Nr. 8687/08.02.2024 

 

PROCES – VERBAL 
 

Încheiat astăzi, 08 februarie 2024, în cadrul şedinţei ordinare a Consiliului local al 

municipiului Oneşti, la care au răspuns prezent toți cei 18 consilieri locali aflați în funcție. 

Ședința este declarată legal constituită.  

La apelul nominal făcut de președintele de ședință, d-na Pașcu Apăvăloaie Elena, 

desemnată prin Hotărârea Consiliului Local nr. 323/18 decembrie 2023, au răspuns prezent toți 

cei 21 de consilieri locali aflați în funcție, dintre care, 19 consilieri locali prezenți în sala de 

ședințe (Pașcu Apăvăloaie Elena, Aanei Ileana, Jitaru Adrian, Jilcu Adrian, Bujor Dumitru 

Marcel, Dobrea Costel, Roșca Sorin, Popescu Carmen, Cimpoeșu Gheorghe, Botezatu Maria, 

Orhean Ionuț, Doboș Sergiu Mihail, Agapi Alexandru Corneliu, Andronache Nicolae Tudor, 

Doileț Jenica, Maxim Miluță, Moraru Marian Dorin, Sergentu Adrian și Zarzu Octavian 

Ciprian) și 02 consilieri prin sistem online audio – video (Sticlaru Dana Cerasela și Dumitru 

Mihai). 
 

D-na președinte de ședință Pașcu Apăvăloaie Elena – Înainte de a intra în ordinea de 

zi, supun la vot aprobarea procesului-verbal al ședinței extraordinare din data de 31 ianuarie 

2024. Cine este pentru? 
 

D-na președinte de ședință Pașcu Apăvăloaie Elena face apelul nominal al 

consilierilor prezenți, iar rezultatul votului este următorul: 

Prezenţi la vot: 21 consilieri din totalul de 21 consilieri în funcție. 

Pentru: 21 voturi (Pașcu Apăvăloaie Elena, Aanei Ileana, Jitaru Adrian, Jilcu Adrian, 

Bujor Dumitru Marcel, Dobrea Costel, Roșca Sorin, Popescu Carmen, Cimpoeșu Gheorghe, 

Botezatu Maria, Orhean Ionuț, Doboș Sergiu Mihail, Agapi Alexandru Corneliu, Andronache 

Nicolae Tudor, Doileț Jenica, Maxim Miluță, Moraru Marian Dorin, Sergentu Adrian, Zarzu 

Octavian Ciprian, Sticlaru Dana Cerasela și Dumitru Mihai) 

Împotrivă: 0 voturi 

Abțineri: 0 voturi 

Se aprobă cu unanimitate. 

 

D-na președinte de ședință Pașcu Apăvăloaie Elena – Cunoașteți proiectul ordinii de 

zi cu suplimentările aduse? Dau citire proiectului ordinii de zi: 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea  bugetului de venituri si cheltuieli consolidat al 

Municipiului Onesti pentru anul 2024. 

Iniţiator: Neghină Victor Laurențiu  – primar 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea reţelei şcolare a municipiului Oneşti pentru anul 

2024-2025. 

Iniţiator: Neghină Victor Laurențiu  – primar 

3. Proiect de hotărâre privind darea în administrare către Spitalul Municipal “Sf. Ierarh 

Dr. Luca Onești” a unor echipamente medicale. 

 Iniţiator: Neghină Victor Laurențiu  – primar 
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4. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli al S.C. 

Domeniu Public şi Privat Oneşti S.A. pe anul 2024. 

Iniţiator: Neghină Victor Laurențiu  – primar 

5. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local nr.222/19 

noiembrie 2020 privind numirea reprezentanţilor consiliului local al municipiului Oneşti în 

cadrul Consiliului de Administraţie al Spitalului Municipal „Sfântul Ierarh Dr.Luca” Oneşti, 

cu modificările și completările ulterioare. 

Iniţiator: Neghină Victor Laurențiu  – primar 

6. Probleme de interes local (Diverse).  

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea implementării proiectului „Împreună pentru fete 

– absorbante gratuite fetelor vulnerabile din școli”.  

Inițiator: Cimpoeșu Gheorghe – consilier local  

8. Proiect de hotărâre privind modificărea organigramei și a statului de funcţii ale 

Direcţiei Generale de Asistenţă Socială Oneşti, aprobate prin Hotărȃrea de Consiliu Local nr. 

271/26.10.2023 privind reorganizarea Direcției Generale de Asistență Socială, instituție publică 

cu personalitate juridică aflată în subordinea Consiliului local al municipiului Onești. 

Inițiator: Neghină Victor Laurențiu – primar. 

D-na președinte de ședință Pașcu Apăvăloaie Elena – Dacă sunt discuții la proiectul 

ordinii de zi? Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul ordinii de zi cu suplimentările aduse. 

Cine este pentru? 
 

D-na președinte de ședință Pașcu Apăvăloaie Elena face apelul nominal al 

consilierilor prezenți, iar rezultatul votului este următorul: 

Prezenţi la vot: 21 consilieri din totalul de 21 consilieri în funcție. 

Pentru: 21 voturi (Pașcu Apăvăloaie Elena, Aanei Ileana, Jitaru Adrian, Jilcu Adrian, 

Bujor Dumitru Marcel, Dobrea Costel, Roșca Sorin, Popescu Carmen, Cimpoeșu Gheorghe, 

Botezatu Maria, Orhean Ionuț, Doboș Sergiu Mihail, Agapi Alexandru Corneliu, Andronache 

Nicolae Tudor, Doileț Jenica, Maxim Miluță, Moraru Marian Dorin, Sergentu Adrian, Zarzu 

Octavian Ciprian, Sticlaru Dana Cerasela și Dumitru Mihai) 

Împotrivă: 0 voturi 

Abțineri: 0 voturi 

Se aprobă cu unanimitate. 
 

D-na președinte de ședință Pașcu Apăvăloaie Elena – Se trece la primul punct de pe 

ordinea de zi: 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea  bugetului de venituri si cheltuieli consolidat al 

Municipiului Onesti pentru anul 2024. 

Iniţiator: Neghină Victor Laurențiu  – primar 

 

Dl. cons. jur. Daniel Spânu, secretar general al municipiului – Prezintă referatul de 

aprobare.  

 

Dl. cons. jur. Daniel Spânu, secretar general al municipiului – Amendament la 

proiectul de hotărâre propus de primarul municipiului Onești: Prin adresa nr. 1988 din 

06.02.2024 Spitalul Municipal „Sf. Ierarh Dr. Luca” Onești solicită modificarea bugetului de 
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venituti și cheltuieli depus inițial prin redimensionarea anumitor categorii de cheltuieli, 

respectiv, fodul de handicap aferent fondului de salarii pe seama titlului 20, ca urmare a 

încheierii unui contract cu o unitate protejată. De asemenea, facem precizarea că valoarea 

totală a bugetului este neschimbată.  „Se modifică Anexa nr. 8 – reprezentat de bugetul de 

venituri și cheltuieli pe anul 2024_sursa F – Spitalul Municipal „Sf. Ierarh Dr. Luca” Onești”, 

conform anexei atașate”. Anexa nr. 8 v-a fost transmisă și va fi cea în forma finală, potrivit 

amendamentului depus. 

  

D-na președinte de ședință Pașcu Apăvăloaie Elena – Raportul de specialitate v-a 

fost prezentat. 

 

Dl. consilier local Jitaru Adrian – Prezintă avizul favorabil al comisiei de specialitate 

nr. 1. 

 

D-na președinte de ședință Pașcu Apăvăloaie Elena – Dacă sunt discuții pe marginea 

amendamentului la proiectul de hotărâre? 

 

Discuții: 

 

Dl. consilier local Cimpoeșu Gheorghe – Nu voi participa la acest proiect. 

 

Consilierii locali: Cimpoeșu Gheorghe, Andronache Nicolae Tudor, Jitaru Adrian 

și Moraru Marian Dorin declară că nu vor participa nici la discuții și nici la votarea, atât 

a amendamentului cât și a proiectului de hotărâre. 

 

Dl. consilier local Zarzu Octavian Ciprian – Am făcut o comparație a bugetului din 

2024 față de cel din 2023 și văd la total venituri o scădere de 30 milioane lei. Nu am pus 

această întrebare în Comisie, în timp util, dar l-am întrebat pe domnul Director să mă 

lămurească. Am văzut că se face o scădere la vânzări și servicii, 30 milioane diferența față de 

anul trecut, de la 48 milioane lei la 18 milioane lei. Față de bugetul de anul trecut, bugetul din 

acest an, și față de acum doi ani, dacă nu mă înșel, documentația aviz ISU, se tot perpetuează 

această valoare. S-a reușit, până la urmă, obținerea avizului ISU pentru clădirea Primăriei? 

Această este o poveste veche. 

 

Dl. primar Neghină Victor Laurențiu – Este destul de delicat obținerea avizului ISU, 

ca de altfel, la multe alte clădiri. Se caută soluții. Ar trebui anulate două etaje. S-a făcut o 

platformă. Încă se caută soluții de avizare.  

 

Dl. consilier local Zarzu Octavian Ciprian – Am văzut la Piață, acești bani care le-au 

rămas, se duc la aviz securitate la incendiu. Pe parte de investiții nu am văzut. Ați promis în 

ședință că vor fi suplimentări pentru a se găsi soluții.  

 

Dl. primar Neghină Victor Laurențiu – Izolăm Piața. 

 

Dl. consilier local Zarzu Octavian Ciprian – Ce am văzut la buget anul trecut, iar în 

acest an nu este, și mi-ați răspuns la ultima ședință, că nu există telefoane plătite de Primărie.  

Dar, anul trecut au fost în buget 30.000 lei telefoane mobile. S-au cumpărat telefoane mobile 

anul trecut?  
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Dl. primar Neghină Victor Laurențiu – Da. 

 

Dl. consilier local Zarzu Octavian Ciprian – La ultima ședință mi-ați spus că nu sunt 

telefoane de serviciu. 

 

Dl. primar Neghină Victor Laurențiu – Nu sunt. Sunt pe compartiment. Nu sunt pe 

persoană.  

 

Dl. consilier local Zarzu Octavian Ciprian – Un angajat al dumneavoastră ne-a blocat 

și nu mai putem avea acces la informații atunci când avem nevoie. Dumneavoastră ne-ați spus 

că nu există telefoane de serviciu în Primărie. Acum sunt.  

 

Dl. primar Neghină Victor Laurențiu – Nu sunt telefoane de serviciu. Sunt telefoane 

pe compartiment. Nu sunt ale unei persoane.  

 

D-na președinte de ședință Pașcu Apăvăloaie Elena – Sunt telefoane de serviciu atâta 

timp cât sunt cumpărate din bugetul local. Sunt de serviciu, nu sunt personale.  

 

Dl. consilier local Zarzu Octavian Ciprian – Aceasta este o inadvertență pe care am 

sesizat-o. 

 

Dl. consilier local Cimpoeșu Gheorghe – Nu există sunt angajații domnului Primar, 

sunt angajații Oneștiului. Ca să lămirim lucrurile.  

 

Dl. consilier local Zarzu Octavian Ciprian – La cheltuielile de dezvoltare am văzut o 

scădere de aproape 40 milioane de lei, față de anul trecut. Puteți să îmi dați un răspuns pe 

această temă? 

 

Dl. Tărlungeanu Daniel, director general al Direcției generale economico-

financiară – Sunt  o multitudine de proiecte care s-au finalizat anul trecut. Anul acesta, ce 

vedeți bugetat este un rest din acele proiecte. În mare parte s-au finalizat. De aici provine 

diferența de valoare. Este vorba despre proiecte pe fonduri europene. 

 

Dl. consilier local Zarzu Octavian Ciprian – Este prima dată când văd această 

scădere, de la an la an.  

 

Dl. Tărlungeanu Daniel, director general al Direcției generale economico-

financiară – În acest moment aceasta este situația. Aceasta am bugetat.  

 

Dl. consilier local Zarzu Octavian Ciprian – Aceasta înseamnă mai puține investiții în 

acest oraș, în acest an.  

 

Dl. Tărlungeanu Daniel, director general al Direcției generale economico-

financiară – Nu neapărat. Dacă analizăm anul trecut, veți vedea că multe sunt contractate din 

timpul anului. Practic, sumele vor fi bugetate și în timpul anului, modificări în timpul anului. 

Nu se pot trage concluzii de la început.  
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Dl. consilier local Zarzu Octavian Ciprian – Tot scad. Total cheltuieli, de la 120 la 

72. Mai mult. De ce este o scădere? Taxele și impozitele au crescut, cel puțin, cu rata inflației. 

V-am mai pus o întrebare și nu ați răspuns. De unde provine diferența de la bunuri și servicii, 

de 30 milioane lei.  

 

Dl. Tărlungeanu Daniel, director general al Direcției generale economico-

financiară – Anul trecut s-a modificat un cont în care s-au bugetat transferurile voluntare, 

altele decât subvențiile. Este vorba de sumele de la Consiliul județean. Au fost bugetate într-un 

alt cont anul trecut. Dar aceasta nu înseamnă că s-a finalizat. Este vorba de buget. Ceea ce se 

întâmplă la începutul anului. Nu înseamnă că a rămas definitiv până la final. Diferența de aici 

provine. Anul acesta s-a bugetat în alt cont decât anul trecut. Ar trebui să facem o analiză 

minuțioasă pe fiecare cont pentru a le putea delimita exact.  

 

Dl. consilier local Zarzu Octavian Ciprian – Nu am înțeles ceea ce ați spus 

dumneavoastră: grad de realizare a veniturilor proprii de la bugetul Municipiului Onești, .... La 

venituri proprii văd mai puțin și nu mai mult.  

 

Dl. Tărlungeanu Daniel, director general al Direcției generale economico-

financiară – Fiecare dintre elementele care constituie veniturile au o modificare: unele dintre 

ele în minus, altele în plus.  

 

Dl. consilier local Zarzu Octavian Ciprian – Eu spun de valoare finală, nu pe capitole 

distincte. Aici scrie 100 milioane, anul trecut 106 milioane la care s-a adăugat valoarea 

inflației.  

 

Dl. Tărlungeanu Daniel, director general al Direcției generale economico-

financiară – Faceți analiza pe venituri proprii.  

 

Dl. consilier local Zarzu Octavian Ciprian – Așa scrie aici. A fost fundamentat la 

nivelul veniturilor din anul precedent la care s-a adăugat rata inflației, 10%. Este scrisul 

dumneavoastră, nu al meu. 

 

D-na Ciurea Geta, șef serviciu buget – contabilitate – Venituri proprii sunt doar cele 

din taxe și impozite locale. În această categorie de venituri sunt și alte tipuri de venituri, și 

anume, contracte de asociere cu Consiliul județean, care anul trecut erau bugetate pe un anume 

cont. În timpul anului s-a modificat și acum sunt bugetate direct pe secțiunea dezvoltare. 

Concret, 57500 anul trecut, anul acesta este 43390.  

 

Dl. Tărlungeanu Daniel, director general al Direcției generale economico-

financiară – Adică, ar trebui analizat fiecare dintre conturile pe care dumneavoastră le 

comparați, din 2023 și 2024. 

 

Dl. consilier local Zarzu Octavian Ciprian – Exact la fel le compar. Le-am pus în 

oglindă.  

 

Dl. Tărlungeanu Daniel, director general al Direcției generale economico-

financiară – Atunci facem o coloană de diferență și analizăm fiecare diferență, pentru a putea 

să tragem concluzii.  
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D-na Ciurea Geta, șef serviciu buget – contabilitate – Veniturile totale nu sunt 

alcătuite doar din venituri proprii. Aceasta încerc să spun. Sunt și alte tipuri de venituri. De 

exemplu, veniturile de la asocieri nu sunt venituri proprii.  

 

Dl. consilier local Zarzu Octavian Ciprian – Per ansamblu, bugetul a scăzut cu 30 de 

milioane, față de anul trecut. Mă puteți contrazice?  

 

D-na Ciurea Geta, șef serviciu buget – contabilitate – Nu vă pot contrazice. 

 

Dl. Tărlungeanu Daniel, director general al Direcției generale economico-

financiară – Discutăm de veniturile celor două secțiuni, bănuiesc. Pentru secțiunea dezvoltare, 

v-am enumerat mai devreme, de unde provin modificările.  

 

Dl. consilier local Zarzu Octavian Ciprian – V-am întrebat la început, cum s-a 

bugetat la Clubul sportiv Trotușul 63000 lei?  Materiale, prestări servicii cu caracter funcțional, 

alte bunuri și servicii pentru întreținere și funcționare. 

 

Dl. Tărlungeanu Daniel, director general al Direcției generale economico-

financiară – Este vorba de niște echipamente pentru sportivi. 

 

Dl. primar Neghină Victor Laurențiu – Înscriere competiții. Sunt mai multe 

cheltuieli. Sunt 60.000 lei pentru un an întreg. Cel puțin, la secția de box, nu s-a luat niciun 

echipament, până acum. Nu sunt legitimați pentru că nu a fost nici buget pentru legitimare anul 

trecut.  

 

Dl. consilier local Zarzu Octavian Ciprian – La 3000 lei cheltuieli de transport, nu 

știu ce s-ar putea face într-un an de zile de competiții. 

 

Dl. primar Neghină Victor Laurențiu –  Să-i vedem înscriși. Să-i vedem legitimați. 

Am pus o sumă la transport care se poate modifica în partea a doua a anului, după luna a 

șaptea.  

 

Dl. consilier local Zarzu Octavian Ciprian – Se are în vedere a se face o afiliere la 

federațiile naționale?  

 

Dl. primar Neghină Victor Laurențiu – Aceasta este și ideea. 

 

Dl. consilier local Zarzu Octavian Ciprian – Box, badminton și șah? 

 

Dl. primar Neghină Victor Laurențiu – Sigur că da.  

 

Dl. consilier local Zarzu Octavian Ciprian – Nu s-au luat echipamente. Anul trecut nu 

au avut buget pentru nimic. Nu echipamente, nu materiale.  

 

Dl. consilier local Zarzu Octavian Ciprian – Spuneți dumneavoastră că la box vor fi 

în jur de 40. Dar la celelalte discipline cât preconizați?  
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Dl. primar Neghină Victor Laurențiu – Nu știu ce să vă spun la acest moment. 

 

Dl. consilier local Zarzu Octavian Ciprian – Cred că, la următoarea ședință, ar trebui 

să vină domnul care se ocupă de acest club, să răspundă la niște întrebări, dacă se poate. Mi-ar 

fi plăcut să fie în sală, dar de pare că nu este.  

 

D-na președinte de ședință Pașcu Apăvăloaie Elena – Văd că la capitolul salarizare 

avem 183000 lei bugetați. Din punctul meu de vedere, este o sumă mare. 

 

Dl. primar Neghină Victor Laurențiu – Cum ați socotit că este mare, la trei antrenori, 

180000 lei?  

 

D-na președinte de ședință Pașcu Apăvăloaie Elena – Nu știu ce se face, pentru că nu 

am auzit nimic, până la momentul de față. 

 

Dl. primar Neghină Victor Laurențiu – Socotiți la un director și doi antrenori. Vin 

60000 lei pe an. Înseamnă 5000 lei pe lună cu tot cu taxe. Adică, un salariu de până în 3000 lei.  

 

D-na președinte de ședință Pașcu Apăvăloaie Elena – În condițiile în care nu știm ce 

s-a făcut în acest club... 

 

Dl. primar Neghină Victor Laurențiu – Vă invităm la sală. 

 

D-na președinte de ședință Pașcu Apăvăloaie Elena – Dacă ne spuneți și unde își 

desfășoară activitatea și unde se fac competiții? 

 

Dl. primar Neghină Victor Laurențiu – La sala de box. 

 

Dl. consilier local Zarzu Octavian Ciprian – Celelalte discipline unde își desfășoară 

activitatea? 

 

Dl. primar Neghină Victor Laurențiu – Șahul la bibliotecă, cred, și badmintonul la o 

școală. Exact nu știu. 

 

Dl. consilier local Zarzu Octavian Ciprian – Aș vrea să pun niște întrebări domnului 

Agapi, directorul Clubului sportiv. De câți sportivi pe ramură, aceasta o va spune dânsul. 

 

D-na președinte de ședință Pașcu Apăvăloaie Elena – Cred că, ideal ar fi să îl 

chemăm la o ședință ulterioară, o să îi solicităm să răspundă personal la întrebări, pentru că 

poate, la multe nu puteți să răspundeți. 

 

Dl. consilier local Andronache Nicolae Tudor – Să avem ceva legat de buget dacă tot 

vorbim de activitatea Clubului Sportiv. 

 

Dl. consilier local Zarzu Octavian Ciprian – Bugetul îl aprobăm acum. Vorbim de 

activitatea viitoare a acestui club. S-a dorit și se dorește ca acest club să completeze ceea ce nu 

reușesc celelalte cluburi.  
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Dl. consilier local Andronache Nicolae Tudor – Aceasta putem afla noi oricând. 

 

D-na președinte de ședință Pașcu Apăvăloaie Elena – Dacă mai sunt discuții la 

amendamentul la proiectul de hotărâre? Dacă nu mai sunt discuții, supun la vot amendamentul. 

Cine este pentru?  

În conformitate cu prevederile art. 228 din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 privind 

Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, consilierii locali: Andronache 

Nicolae Tudor, Cimpoeșu Gheorghe, Jitaru Adrian și Moraru Marian Dorin nu au participat la 

dezbaterea amendamentului și nici la adoptarea acestuia. 
 

D-na președinte de ședință Pașcu Apăvăloaie Elena face apelul nominal al 

consilierilor prezenți, iar rezultatul votului este următorul: 

Prezenţi la vot: 17 consilieri din totalul de 21 consilieri în funcție. 

Pentru: 13 voturi (Aanei Ileana, Jilcu Adrian, Bujor Dumitru Marcel, Roșca Sorin, 

Popescu Carmen, Botezatu Maria, Orhean Ionuț, Doboș Sergiu Mihail, Agapi Alexandru 

Corneliu, Doileț Jenica, Maxim Miluță, Sergentu Adrian și Sticlaru Dana Cerasela) 

Împotrivă: 0 voturi 

Abțineri: 04 voturi (Zarzu Octavian Ciprian, Pașcu Apăvăloaie Elena, Dumitru Mihai și 

Dobrea Costel) 

Amendamentul la proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

 

D-na președinte de ședință Pașcu Apăvăloaie Elena – Dacă sunt mai sunt discuții la 

proiectul de hotărâre? Dacă nu mai sunt discuții, supun la vot. Cine este pentru?  

În conformitate cu prevederile art. 228 din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 privind 

Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, consilierii locali: Andronache 

Nicolae Tudor, Cimpoeșu Gheorghe, Jitaru Adrian și Moraru Marian Dorin nu au participat la 

dezbaterea proiectului de hotărâre și nici la adoptarea acestuia. 
 

D-na președinte de ședință Pașcu Apăvăloaie Elena face apelul nominal al 

consilierilor prezenți, iar rezultatul votului este următorul: 

D-na președinte de ședință Pașcu Apăvăloaie Elena face apelul nominal al 

consilierilor prezenți, iar rezultatul votului este următorul: 

Prezenţi la vot: 17 consilieri din totalul de 21 consilieri în funcție. 

Pentru: 13 voturi (Aanei Ileana, Jilcu Adrian, Bujor Dumitru Marcel, Roșca Sorin, 

Popescu Carmen, Botezatu Maria, Orhean Ionuț, Doboș Sergiu Mihail, Agapi Alexandru 

Corneliu, Doileț Jenica, Maxim Miluță, Sergentu Adrian și Sticlaru Dana Cerasela) 

Împotrivă: 0 voturi 

Abțineri: 04 voturi (Zarzu Octavian Ciprian, Pașcu Apăvăloaie Elena, Dumitru Mihai și 

Dobrea Costel) 

Proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

D-na președinte de ședință Pașcu Apăvăloaie Elena – Se trece la punctul 2 de pe 

ordinea de zi: 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea reţelei şcolare a municipiului Oneşti pentru anul 

2024-2025. 

Iniţiator: Neghină Victor Laurențiu  – primar 
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Dl. cons. jur. Daniel Spânu, secretar general al municipiului – Prezintă referatul de 

aprobare. 

 

D-na președinte de ședință Pașcu Apăvăloaie Elena – Raportul de specialitate v-a 

fost prezentat. 

 

Dl. consilier local Sergentu Adrian – Prezintă avizul favorabil al comisiei de 

specialitate nr. 3. 

 

D-na președinte de ședință Pașcu Apăvăloaie Elena – Dacă sunt discuții pe 

marginea proiectului? Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre. Cine este 

pentru? 

 

D-na președinte de ședință Pașcu Apăvăloaie Elena face apelul nominal al 

consilierilor prezenți, iar rezultatul votului este următorul: 

Prezenţi la vot: 21 consilieri din totalul de 21 consilieri locali aflați în funcție. 

Pentru: 21 voturi (Pașcu Apăvăloaie Elena, Aanei Ileana, Jitaru Adrian, Jilcu Adrian, 

Bujor Dumitru Marcel, Dobrea Costel, Roșca Sorin, Popescu Carmen, Cimpoeșu Gheorghe, 

Botezatu Maria, Orhean Ionuț, Doboș Sergiu Mihail, Agapi Alexandru Corneliu, Andronache 

Nicolae Tudor, Doileț Jenica, Maxim Miluță, Moraru Marian Dorin, Sergentu Adrian, Zarzu 

Octavian Ciprian, Sticlaru Dana Cerasela și Dumitru Mihai) 

Împotrivă: 0 voturi 

Abțineri: 0 voturi 

Se adoptă cu unanimitate. 

 

D-na președinte de ședință Pașcu Apăvăloaie Elena – Se trece la punctul 3 de pe 

ordinea de zi: 

3. Proiect de hotărâre privind darea în administrare către Spitalul Municipal “Sf. Ierarh 

Dr. Luca Onești” a unor echipamente medicale. 

 Iniţiator: Neghină Victor Laurențiu  – primar 

Dl. cons. jur. Daniel Spânu, secretar general al municipiului – Prezintă referatul de 

aprobare. 

 

Dl. președinte de ședință Moraru Marian Dorin – Raportul de specialitate v-a fost 

prezentat. 

 

Dl. consilier local Jitaru Adrian – Prezintă avizul favorabil al comisiei de specialitate 

nr. 1. 

 

Dl. consilier local Sergentu Adrian – Prezintă avizul favorabil al comisiei de 

specialitate nr. 3. 

 

D-na președinte de ședință Pașcu Apăvăloaie Elena – Prezintă avizul favorabil al 

comisiei de specialitate nr. 4. 

 

Consilierii locali: Andronache Nicolae Tudor, Cimpoeșu Gheorghe și Jitaru 

Adrian declară că nu vor participa nici la discuții și nici la votarea proiectului de 

hotărâre. 
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D-na președinte de ședință Pașcu Apăvăloaie Elena – Dacă sunt discuții pe marginea 

proiectului? Dacă nu, supun la vot. Cine este pentru? 

În conformitate cu prevederile art. 228 din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 privind 

Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, consilierii locali: Andronache 

Nicolae Tudor, Cimpoeșu Gheorghe și Jitaru Adrian nu au participat la dezbaterea proiectului 

de hotărâre și nici la adoptarea acestuia. 

 

D-na președinte de ședință Pașcu Apăvăloaie Elena face apelul nominal al 

consilierilor prezenți, iar rezultatul votului este următorul: 

Prezenţi la vot: 18 consilieri din totalul de 21 consilieri locali aflați în funcție. 

Pentru: 18 voturi (Pașcu Apăvăloaie Elena, Aanei Ileana, Jilcu Adrian, Bujor Dumitru 

Marcel, Dobrea Costel, Roșca Sorin, Popescu Carmen, Botezatu Maria, Orhean Ionuț, Doboș 

Sergiu Mihail, Agapi Alexandru Corneliu, Doileț Jenica, Maxim Miluță, Sergentu Adrian, 

Zarzu Octavian Ciprian, Sticlaru Dana Cerasela, Moraru Marian Dorin și Dumitru Mihai) 

Împotrivă: 0 voturi 

Abțineri: 0 voturi 

Se adoptă cu unanimitate. 

 

D-na președinte de ședință Pașcu Apăvăloaie Elena – Se trece la punctul 4 de pe 

ordinea de zi: 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli al S.C. 

Domeniu Public şi Privat Oneşti S.A. pe anul 2024. 

Iniţiator: Neghină Victor Laurențiu  – primar 

Dl. cons. jur. Daniel Spânu, secretar general al municipiului – Prezintă referatul de 

aprobare. 

 

D-na președinte de ședință Pașcu Apăvăloaie Elena – Raportul de specialitate v-a 

fost prezentat. 

 

Dl. consilier local Jitaru Adrian – Prezintă avizul favorabil al comisiei de specialitate 

nr. 1. 

 

Dl. consilier local Cimpoeșu Gheorghe – Grupul de consilieri locali USR-Plus 

(Cimpoeșu Gheorghe, Botezatu Maria și Orhean Ionuț) nu participă la vot. 

 

D-na președinte de ședință Pașcu Apăvăloaie Elena – Dacă sunt discuții pe marginea 

proiectului? Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? 
 

D-na președinte de ședință Pașcu Apăvăloaie Elena face apelul nominal al 

consilierilor prezenți, iar rezultatul votului este următorul: 

Prezenţi la vot: 18 consilieri din totalul de 21 consilieri locali aflați în funcție.  

Pentru: 14 voturi (Aanei Ileana, Jitaru Adrian, Jilcu Adrian, Bujor Dumitru Marcel, 

Roșca Sorin, Popescu Carmen, Doboș Sergiu Mihail, Agapi Alexandru Corneliu, Andronache 

Nicolae Tudor, Moraru Marian Dorin, Doileț Jenica, Maxim Miluță, Sergentu Adrian, Sticlaru 

Dana Cerasela) 
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Împotrivă: 0 voturi 

Abțineri: 04 voturi (Pașcu Apăvăloaie Elena, Zarzu Ciprian Octavian, Dobrea Costel și 

Dumitru Mihai) 

Proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

D-na președinte de ședință Pașcu Apăvăloaie Elena – Se trece la punctul 5 de pe 

ordinea de zi: 

5. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local nr.222/19 

noiembrie 2020 privind numirea reprezentanţilor consiliului local al municipiului Oneşti în 

cadrul Consiliului de Administraţie al Spitalului Municipal „Sfântul Ierarh Dr.Luca” Oneşti, 

cu modificările și completările ulterioare. 

Iniţiator: Neghină Victor Laurențiu  – primar 

Dl. cons. jur. Daniel Spânu, secretar general al municipiului – Prezintă referatul de 

aprobare. 

 

D-na președinte de ședință Pașcu Apăvăloaie Elena –  Raportul de specialitate v-a 

fost prezentat. 

 

Dl. consilier local Sergentu Adrian – Prezintă avizul favorabil al comisiei de 

specialitate nr. 3. 

 

D-na președinte de ședință Pașcu Apăvăloaie Elena –  Prezintă avizul favorabil al 

comisiei de specialitate nr. 4. 

 

D-na președinte de ședință Pașcu Apăvăloaie Elena – Dacă sunt propuneri? 

 

Dl. consilier local Bujor Dumitru Marcel – Voi propune tot un coleg de la PSD 

fiindcă domnul Moraru face parte din PSD. 

 

Dl. consilier local Andronache Nicolae Tudor – Îl avem deja pe domnul Doboș. 

 

D-na președinte de ședință Pașcu Apăvăloaie Elena – Nu sunt propuneri? Să luăm o 

pauză de două minute. 

 

Pauză 

 

După pauză 

 

Dl. consilier local Bujor Dumitru Marcel – Propun pe doamna Doileț Jenica. 

 

D-na președinte de ședință Pașcu Apăvăloaie Elena – Dacă mai sunt discuții pe 

marginea proiectului de hotărâre? Dacă nu sunt discuții, se trece la vot. Votul este secret. 

  Având în vedere prevederile art. 139 alin. (6) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 

57/2019 privind aprobarea Codului administrativ, cu modificările și completările ulterioare, în 

care se precizează că „Consiliul local poate stabili ca unele hotărâri să fie luate prin vot secret. 

Hotărârile cu caracter individual cu privire la persoane sunt luate întotdeauna prin vot secret, 
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cu excepţiile prevăzute de lege” , votul a fost secret. La vot au participat doar domnii/doamnele 

consilieri locali prezenți în sala de ședință.  

Se trece la vot. 

După vot: 

  D-na președinte de ședință Pașcu Apăvăloaie Elena – Rezultatul votului: Prezenţi la 

vot: 19 consilieri locali din totalul de 21 consilieri în funcție. Din 19 voturi valabil exprimate și 

0 voturi nule, a fost adoptat cu 16 voturi pentru, 02 voturi abținere și 01 vot împotrivă, conform 

procesului-verbal al comisiei de numărare a voturilor. 

D-na președinte de ședință Pașcu Apăvăloaie Elena – Punctul 6 de pe ordinea de zi 

se va lăsa la urmă. Se trece la punctul 7 de pe ordinea de zi: 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea implementării proiectului „Împreună pentru fete 

– absorbante gratuite fetelor vulnerabile din școli”.  

Inițiator: Cimpoeșu Gheorghe – consilier local  

Dl. cons. jur. Daniel Spânu, secretar general al municipiului – Prezintă referatul de 

aprobare. 

 

D-na președinte de ședință Pașcu Apăvăloaie Elena – Raportul de specialitate v-a 

fost prezentat. 

 

Dl. consilier local Jitaru Adrian – Prezintă avizul favorabil al comisiei de specialitate 

nr. 1. 

 

Dl. consilier local Sergentu Adrian – Prezintă avizul favorabil al comisiei de 

specialitate nr. 3. 

 

D-na președinte de ședință Pașcu Apăvăloaie Elena – Prezintă avizul favorabil al 

comisiei de specialitate nr. 4. 

 

D-na președinte de ședință Pașcu Apăvăloaie Elena – Dacă sunt discuții pe marginea 

proiectul de hotărâre? Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre. Cine este 

pentru? 
 

D-na președinte de ședință Pașcu Apăvăloaie Elena face apelul nominal al 

consilierilor prezenți, iar rezultatul votului este următorul: 

Prezenţi la vot: 21 consilieri din totalul de 21 consilieri în funcție. 

Pentru: 21 voturi (Aanei Ileana, Jitaru Adrian, Jilcu Adrian, Bujor Dumitru Marcel, 

Roșca Sorin, Popescu Carmen, Cimpoeșu Gheorghe, Botezatu Maria, Orhean Ionuț, Doboș 

Sergiu Mihail, Agapi Alexandru Corneliu, Doileț Jenica, Maxim Miluță, Sergentu Adrian, 

Dumitru Mihai, Zarzu Octavian Ciprian, Sticlaru Dana Cerasela, Dobrea Costel, Pașcu 

Apăvăloaie Elena, Moraru Marian Dorin și Andronache Nicolae Tudor) 

Împotrivă: 0 voturi 

Abțineri: 0 voturi 

Se adoptă cu unanimitate. 
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D-na președinte de ședință Pașcu Apăvăloaie Elena – Se trece la punctul 8 de pe 

ordinea de zi: 

8. Proiect de hotărâre privind modificarea organigramei și a statului de funcţii ale 

Direcţiei Generale de Asistenţă Socială Oneşti, aprobate prin Hotărȃrea de Consiliu Local nr. 

271/26.10.2023 privind reorganizarea Direcției Generale de Asistență Socială, instituție 

publică cu personalitate  juridică aflată în subordinea Consiliului local al municipiului Onești. 

       (Inițiator: Neghină Victor Laurențiu – primar). 

 

Dl. cons. jur. Daniel Spânu, secretar general al municipiului – Prezintă referatul de 

aprobare. 

 

D-na președinte de ședință Pașcu Apăvăloaie Elena – Raportul de specialitate v-a 

fost prezentat. 

 

Dl. consilier local Jitaru Adrian – Prezintă avizul favorabil al comisiei de specialitate 

nr. 1. 

 

Dl. consilier local Sergentu Adrian – Prezintă avizul favorabil al comisiei de 

specialitate nr. 3. 

 

D-na președinte de ședință Pașcu Apăvăloaie Elena – Prezintă avizul favorabil al 

comisiei de specialitate nr. 4. 

 

D-na președinte de ședință Pașcu Apăvăloaie Elena – Dacă sunt discuții pe marginea 

proiectul de hotărâre? Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre. Cine este 

pentru? 
 

D-na președinte de ședință Pașcu Apăvăloaie Elena face apelul nominal al 

consilierilor prezenți, iar rezultatul votului este următorul: 

Prezenţi la vot: 21 consilieri din totalul de 21 consilieri în funcție. 

Pentru: 21 voturi (Aanei Ileana, Jitaru Adrian, Jilcu Adrian, Bujor Dumitru Marcel, 

Roșca Sorin, Popescu Carmen, Cimpoeșu Gheorghe, Botezatu Maria, Orhean Ionuț, Doboș 

Sergiu Mihail, Agapi Alexandru Corneliu, Doileț Jenica, Maxim Miluță, Sergentu Adrian, 

Dumitru Mihai, Zarzu Octavian Ciprian, Sticlaru Dana Cerasela, Dobrea Costel, Pașcu 

Apăvăloaie Elena, Moraru Marian Dorin și Andronache Nicolae Tudor) 

Împotrivă: 0 voturi 

Abțineri: 0 voturi 

Se adoptă cu unanimitate. 

 

D-na președinte de ședință Pașcu Apăvăloaie Elena – Trecem la punctul 6 de pe 

ordinea de zi.  

6. Probleme de interes local. (Diverse) 

 

D-na președinte de ședință Pașcu Apăvăloaie Elena – Dacă dorește cineva să ia 

cuvântul? 

 

Dl. consilier local Zarzu Octavian Ciprian – O scurtă informare, tot pe domeniul 

sportiv. Cred că știți, dar este bine să mai amintim încă o dată, Oneștiul are în acest moment 

sportivi calificați sau în curs de a fi calificați la jocurile olimpice. Ar trebui să-i amintim pe  
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Mihaela Cambei, care este sportiva nr. 1 la disciplina haltere și urmează să fie premiată 

săptămâna viitoare de Agenția Națională de Sport, la gimnastică Amalia Ghirgoață și Lilia 

Cosman care au participat la ultimele campionate mondiale și au calificat România la jocurile 

olimpice de la Paris. Sunt sportivi legitimați la C.S.M. Onești. Săptămâna viitoare va fi o gală a 

gimnasticii organizată tot de către colegi de-ai noștri de la C.S.M. Onești. Bitan Gabriel și 

Anton Alin, la atletism, încă luptă și urmează să se califice la Campionatele mondiale pentru a 

prinde calificarea la Paris, precum și Georgiana Miler care se antrenează pentru campionatele 

europene și mondiale. Cred că ar trebui amintiți și ar trebui promovați și sprijiniți totodată, 

pentru că în ultima perioadă a anului tercut, din ce știu, la C.S.M. Onești a fost o criză 

financiară care i-a afectat activitatea sportivilor și cred că ar trebui, pe viitor, Consiliul local să 

găsească o soluție de a sprijini și financiar aceste cluburi. Când se confruntă cu anumite 

probleme delicate ar trebui totuși ascultați și sprijiniți. Aceasta în măsura în care există 

posibilități de a spijini. Eu spun că există, mai ales că Oneștiul care este un oraș renumit pentru 

sport. A fost și sper că va fi în continuare. Referitor la problema Clubului „Trotușul”, cred că ar 

trebui a se lua în calcul și dubla legitimare, acolo unde se găsesc soluții pe partea de 

antrenament, C.S.M. Onești și C.S.S. Onești. La C.S.S. Onești există sală, la C.S.M. Onești 

există sală. Poate exista această dublă legitimare, bineînțeles, dacă se dorește. Cred că ar fi în 

sprijinul copiilor să se întâmple așa ceva. 

 

Dl. primar Neghină Victor Laurențiu – Fac apel către oameni, către oneșteni din zona 

de afaceri și nu numai. Ieri a fost încărcată achiziția pentru investiția de extindere rețea gaze 

naturale în cartierele Borzești și Slobozia. Probabil, astăzi sau mâine va fi vizibilă pentru 

agenții economici. Fac apel să încurajați; cu cât vin mai mulți operatori, cu atât cresc șansele să 

fie un preț puțin mai mic pentru rapotul calitate/preț și să facem economii la bugetul local. De 

asemenea, în maxim trei săptămâni, se vor încărca opt contracte pentru achizițiile reparații 

trotuare. Cu aceste opt contracte vom acoperi întregul oraș, cel puțin în zona de blocuri. 

Valoarea contractelor se ridică la 5,4 milioane lei. Am hotărât ca aceste opt contracte să fie mai 

mici, cu termen foarte scurt de execuție, doar de șase luni pe fiecare contract, pentru a veni cât 

mai mulți operatori, pentru a le acoperi în timp util. Nu mai mergem cu contracte subsecvente 

cu termen mai lung. Le-am împărțit în contracte mici pentru a putea acoperi în scurt timp, să 

eliminăm disconfortul din toate zonele orașului, să nu se simtă unii locuitori marginalizați,  

într-o parte s-a făcut, într-o parte nu. Anul acesta îmi doresc să încheiem tot ce ține de 

modernizarea zonelor pietonale și, în paralel, venim din urmă cu asfaltările în fiecare zonă. 

 

D-na președinte de ședință Pașcu Apăvăloaie Elena –  Se plânge lumea că, în Piațeta 

Catedralei sunt aprinse luminile toată noaptea. 

 

 Dl. primar Neghină Victor Laurențiu – Și nu ar trebui aprinse luminile toată 

noaptea? Este un consum de 6 KW. Sunt becuri economice, cheltuielile foarte mici cu 

iluminatul din Piațeta Catedralei. Este nesemnificativă. Șase lei pe oră. 

 

 

 

 

 



15 
 

 

 

D-na președinte de ședință Pașcu Apăvăloaie Elena –  Este în regulă. Întreabă lumea. 

Dacă este nesemnificativă este foarte bine.  

 

 D-na președinte de ședință Pașcu Apăvăloaie Elena – Dacă mai sunt alte discuții? 

Declar închise lucrările ședinței ordinare de astăzi! 

 

 

 

  Preşedinte de şedinţă,                        Secretar general al municipiului, 

         Pașcu Apăvăloaie Elena                               cons. jur. Daniel Spânu     

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Întocmit, 

Compartiment Secretar General, 
cons. jur. Apostu Elena-Daniela 
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            Prezentul dosar 

 

conţine un număr de _________ 

(_____________________) file 

 

 

  

 

 

     Preşedinte de şedinţă,                        Secretar general al municipiului, 

   Pașcu Apăvăloaie Elena                                      cons. jur. Daniel Spânu     
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